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Marzena Łużyńska 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

W odpowiedzi na złożoną przez radnego Adama Poprawskiego, Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej w Sławnie interpelację w sprawie organizacji 

ruchu drogowego na ul. Łącznej informuję, że droga ta zarządzana jest przez 

Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Koszalinie, w związku z czym zostało 

wystosowane do tej jednostki pismo w przedmiotowej sprawie z prośbą o zajęcie stanowiska. 

Jednocześnie przypominam, że zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym „interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy

i powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz 

wynikające z niej pytania". Złożone przez radnego pismo nie zawiera pytań, na które można 

by odpowiedzieć. 
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